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Notulen Bijeenkomst Centrale Cliëntenraad Sociale Psychiatrie  

2 september ‘21 (1e vergadering van september (week 35) 

 
Aanwezig:  Frans Pijnappels, Aart Dekker (online), Erik v.d. Heuvel, Marijn Padmos, Ton 

Haddeman, John Borst, Hendrik-Jan Poort (online), Wessel Hartman, Peter Elfferich,  
Lian Baardemans (coach/ondersteuner) Leonie Steenbrink (coach/ondersteuners) 

Afwezig:  Miriam Wolff, Floris van Ravesteyn, Hoessein El Amarnis, Manuel v.d. Straat (met  

kennisgeving) Liliën Doelarie, V.S (zonder kennisgeving) 
Voorzitter:  Erik van den Heuvel 

Notulist:  Leonie Steenbrink (coach/ ondersteuner) 

 

Agenda vaststellen 
De agenda is vastgesteld.  

 

Welkom en hoe gaat het met iedereen?  
De leden wisselen uit hoe de vakantieperiode was. Er zijn wat wisselingen van medewerkers. Er wordt  

weer wat georganiseerd op de voorzieningen, hoewel bepaalde zaken zoals gezamenlijk eten wat  
minder wordt gedaan. Ook wordt er op een aantal voorzieningen een GO georganiseerd (gezamenlijk  
overleg).  

 
Notulen 15 juli 2021 
De notulen worden besproken en vastgesteld.  

 
WMCZ-voortgang  

CRSP heeft voorgesteld met de gezamenlijke raden te reageren met een stappenplan richting de raad 

van bestuur over de WMCZ. 27 september is er een overleg met alle medezeggenschapsraden. Er is 

4 oktober a.s. een werkgroep WMCZ. Alle cliëntenraden zijn daar door twee leden vertegenwoordigd.  

Dit zijn Erik en Wessel namens Cliëntenraad SP. Zij gaan in overleg met Aimée om het stappenplan 

stap voor stap door te nemen en bij elke stap terug te koppelen hoe het gaat en zo nodig in te grijpen.  

Chris en Aimée hebben het concept stappenplan van CRSP ontvangen, maar nog niet bekeken. De 

raad heeft aangeboden om onduidelijkheden toe te lichten indien nodig.  

Het duurt lang wanneer alle raden elk punt in de WMCZ-werkgroep moeten terugkoppelen en 

overleggen met hun eigen raden. Erik en Wessel zullen dan namens Cliëntenraad SP de signalen 

geven en de punten uit de raad vertegenwoordigen. Zij mogen namens de raad afspraken maken. Bij 

elke CCRSP-vergadering komt dit punt terug op de agenda zodat zij signalen kunnen ophalen en 

kunnen vertellen wat er is besproken. Erik en Wessel houden zich aan de opzet van de 

brief/stappenplan zoals CRSP dit heeft gemaakt. Het is belangrijk dat raadsleden aan hen doorgeven 

wat er op hun voorziening gebeurt, bijvoorbeeld bij het Gezamenlijk Overleg, wat wordt er besproken,  

is er een cliëntenraad lokaal, is er een goede opkomst.  

40 jaar CCRSP 

9 september a.s. bestaat CCRSP 40 jaar. Hoe kan dit worden gevierd? Ideeën:  

 Gebakjes of taart voor de leden van de raad 

 Toespraakje 

 Dansavond 

 Jubileumbijeenkomst -  mogelijk 2022 i.v.m. de maatregelen aankondiging, soort reünie  

 Radendag gekoppeld aan dit thema 

 Etentje voor CCR leden en oud-leden zoals Ger, Jos, Jan enz. 

 Koekjes met een tekst erbij voor de bewoners, om te laten zien dat de cliëntenraad bestaat  
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 Leuke anekdotes en verhalen delen  

 Er komt in december een extra inlegvel bij de nieuwsbrief ter ere van het jubileum.  Hier kan ook de 

geschiedenis worden verteld 

 Pen met logo van de cliëntenraad en 40 jaar erop 

 (Uitwisbaar) Notitieblokje met pen indien er budget is, aantal SP-cliënten is opgevraagd bij Chris 

 

DB heeft met Cherrelle van afdeling communicatie gesproken. Zij stelde voor dat er een filmpje van 

Pameijer Media zou zijn.  

 

Mededelingen 

 Successen: communicatie is aangeschoven voor 40-jarig jubileum  

Uitnodiging etentje CRSP: 18 november a.s. is er om 17.00 een etentje met de CR bij DOK99, bowlen 

en steengrillen. 

 Overleg met bestuurder: DB heeft met Aimée gesproken over onder andere:  

 Bejegening: wanneer er signalen zijn dan wil ze dit graag weten.  

 Sollicitaties: er zal scherper worden gelet op inspraak van cliënten, ook wordt het lijstje 

van met nieuwe functies aangevuld met de inspraak van cliënten. Erik en Wessel 

hebben gesprekken gevoerd in de vakantieperiode met kandidaten Sport&bewegen en 

Rouw&Verlies. 

 Tarieven gemeente zijn veranderd. CRSP heeft samen met andere cliëntenraden een 

brief aan VWS gestuurd. Pameijer heeft contact met de gemeentes hierover.  

 Klankbordgroep 95 jaar Pameijer verzamelt ideeën voor het vieren van dit jubileum van 

Pameijer. CRSP is ook uitgenodigd. Iedereen denkt na of hij wil deelnemen namens 

cliëntenraad SP voor de cliënten. Volgende vergadering heeft iedereen nagedacht  

hierover. 

 

 

Vergaderen in het vervolg 

Voorkeur van de raadsleden gaat uit naar de combinatie van digitaal en live. De leden zouden bij de 

bijeenkomsten verdeeld kunnen worden over de ruimtes. Het is goed om als personen eens te wisselen 

van ruimte, zodat je niet steeds met dezelfde raadsleden zit. Hoe dit gaat wordt in december bekeken.   

 

Rondvraag 

Peter: de Helena vaart met de BW en de Buurtcirkel. We hebben GO gehad.   

Frans: Er zal een GO op de Thuishaven worden georganiseerd. Mochten er te weinig cliënten 

aansluiten dan worden de ambulante cliënten erbij gevraagd. Inlopen bij de Thuishaven voor een kopje 

koffie kan niet, wel op afspraak.  

Aart: 1 november zal het restaurant vermoedelijk openen en stopt Pameijer met het ontbijt. Er zijn 

planten uit de hal gestolen, vlak nadat ze waren neergezet.  

Marijn: sinds kort is het AC weer begonnen met het aanbieden van vers gekookte maaltijden, er wordt  

weer meegegeten.  

 

Erik bedankt de aanwezige leden voor hun inbreng. 

 

 

 


